
PROTOKÓŁ NR  52/17

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów, 

które odbyło się 18 października 2017 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00, zakończyło o godz. 18:15.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący  komisji

2. Krzysztof Gorczyca

3. Zofia Ujma

4. Sławomir Jakóbowski

5. Krystyna Konieczna

6. Ewa Pędziwiatr

7. Anna Klepacz

Nieobecni usprawiedliwieni: Paweł Ciszewski

Nieobecni nieusprawiedliwieni: Paweł Pituch

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Aniela Woźniak

2. Anna Perłowska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad.

2. Omówienie planowanych remontów lokali romskich.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1. Posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów oraz Komisji Gospodarki Komunalnej odbyły się

jednocześnie,  przy  współudziale  Dyrektora ZEZK i  Kierownika Referatu  Spraw  Obywatelskich.  Głównym

tematem posiedzeń komisji była sprawa dofinansowania z budżetu miejskiego remontów lokali romskich.

Radni  przyjęli  porządek  jednogłośnie.  Posiedzenia  prowadził  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki

Komunalnej, Pan Krzysztof Gorczyca.

Ad 2.  Kierownik Referatu SO, Pani Aniela Woźniak dostarczyła Radnym materiały  tj.  zestawienie  lokali

romskich  do  remontów  w  2018  r.  oraz  szczegółowy  kosztorys  zadania  w  ramach  „Programu  integracji

społeczności  romskiej  w Polsce  na  lata  2014-2020.”  W zestawieniu  lokali  romskich,  przeznaczonych  do

remontu (10 szt.), całkowity koszt tego przedsięwzięcia to 43.426,42 zł. Suma wnioskowanej dotacji, to kwota

344.341,14 zł. Środki własne z budżetu miasta wyniosłyby 86.085,28 zł. 

W szczegółowym kosztorysie wybrano cztery, najbardziej wymagające lokale, na ogólna kwotę robót

125.724,34  zł,  dotacja  wnioskowana  to  100.579,47  a  środki  własne  25.144,87  zł.  Dyrektor  ZEZK,  Pani

Perłowska omówiła zakresy remontów, zapewniając, że nie są wykonywane remonty w lokalach, które są zbyt

często dewastowane i niszczone. Niektóre remonty dotyczą części wspólnych budynku, co jest z korzyścią dla

wszystkich  lokatorów.  Pani  Aniela  Woźniak  poinformowała,  że  współpraca  z  Dolnośląskim  Urzędem

Wojewódzkim, odnośnie dotacji remontów lokali romskich układa się dobrze, środki na dotacje zawsze są



dostępne.

Istotnym faktem dla Radnych jest pogląd na lokale wymagające remontu, w związku z czym ustalono,

że Pani Woźniak dostarczy dokumentację fotograficzną do Biura Rady, aby Radni mogli mieć do niej wgląd.

Ad 3. W sprawach różnych Radni pytali o kontynuację programu odpracowywania za zaległy, niezapłacony

czynsz.  Na dzień 18.10.2017 odpracowana jest  kwota 60 tys.  zł,  z  czego 11.500 zł  odpracowali  Romowie.

Radny Pan Gorczyca pytał o możliwość przeznaczenia jednego z pustych lokali użytkowych, zarządzanych

przez  ZEZK,  na  publiczną toaletę  oraz  punkt  sanitarny.  O co,  zabiegała  również  Komisja  Zdrowia.  Pani

Dyrektor ZEZK odpowiedziała, że istnieje taka możliwość.

Ad 4. Na tym posiedzenie zakończone.

Wnioski Komisji:

1. Brak wniosków

Protokołowała:                                                                                                 Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                              Artur Wrona


